
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 789/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α)προσωρινής αλλαγής του τόπου διεξαγωγής 
των μαθημάτων του ΠΜΣ με τίτλο «Επιστήμη του 
Διαδικτύου» και β)μη συμμετοχής του Δ.Βέροιας στα 
έξοδα λειτουργίας και των προγραμματισμένων 
δραστηριοτήτων του ΠΜΣ, κατά το τρέχον διδακτικό 
έτος. 

 
         Σήμερα 28 Δεκεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 24-12-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Χ. Κούτρας, 
15)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου, 17)Π.Τσαπαρόπουλος, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ.Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βασιάδης, 29)Β.Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Κ.Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 
34)Α. Παπαδόπουλος, 35)Σ.Κουμτσίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. 
Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Ν. Μωυσιάδης, Κ. Συμεωνίδης, 
Γ.Σουμπέκας. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Π.Τσαπαρόπουλος και 
Σ.Κουμτσίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 769/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 771/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης και Χ.Τσιούντας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 776/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 778/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 782/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι 
κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 783/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 784/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Λ.Τσαβδαρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 786/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 788/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς, Ν.Τσιαμήτρος, 
Μ.Σουμελίδης, Δ.Δάσκαλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ. Κούτρας, Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 789/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Α.Γκαμπέσης, Χ.Γαϊτάνου 
και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος και Δ.Δάσκαλος.   
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 794/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Χ.Γαϊτάνου.  
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 795/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 797/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 20-12-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 
Με τις αριθ. 154/09 και 536/09 αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
εγκρίθηκε η λειτουργία Προγράμματος Μεταπτυχιακών Σπουδών (Π.Μ.Σ.) στην 
«Επιστήμη του Διαδικτύου» και η υπογραφή σχετικής προγραμματικής σύμβασης μεταξύ 
του Δήμου Βέροιας και του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης. 

Στην ανωτέρω Π.Σ. μετέχουν και δύο εκπρόσωποι του Δήμου Βέροιας για τη 
συμμετοχή τους στην Κοινή Επιτροπή παρακολούθησης του άρθρου 7 της σύμβασης. 

Τα μαθήματα του ΠΜΣ διεξάγονταν κατά τα προηγούμενα διδακτικά έτη στο 
Κέντρο Εκπ/σης Ενηλίκων που στεγάζεται στο κτίριο των πρώην δημοτικών σφαγείων 
Δήμου Βέροιας. 
 Με το από 17-10-2012 έγγραφό του το Τμήμα Μαθηματικών του Α.Π.Θ.  μας 
κοινοποιεί έγγραφό του προς το ΑΠΘ σχετικά με την λειτουργία του ΠΜΣ στην 
Επιστήμη του Διαδικτύου κατά το ακαδημαϊκό έτος 2012-2013, στο οποίο αναφέρει ότι 
λόγω της οικονομικής δυσπραγίας της χώρας, η οποία έπληξε ιδιαίτερα το Δήμο Βέροιας, 
δεν είναι εφικτή η οικονομική στήριξη του ΠΜΣ από το Δήμο παρά τη βούληση και τις 
προσπάθειες των Δημοτικών Αρχών και κατόπιν διερεύνησης για τη διαθεσιμότητα 
αιθουσών διαπιστώνεται ότι η αίθουσα μεταπτυχιακού του εργαστηρίου υπολογιστών του 
Τμήματος Μαθηματικών ΑΠΘ, είναι διαθέσιμη και κατάλληλη. Η χρήση της αίθουσας 
αυτής δεν συνεπάγεται ούτε υπονοεί μεταφορά της έδρας του ΠΜΣ από τη Βέροια στη 
Θεσσαλονίκη και παρακαλεί να ανανεωθεί η σχετική με τη λειτουργία του ΠΜΣ 
σύμβαση του Δήμου με την Επιτροπή Ερευνών του ΑΠΘ με ποσό τουλάχιστον 2.000,00 
ευρώ για το ακαδημαϊκό έτος 2012-2013. 
 Ο Δήμος μας για το τρέχον διδακτικό έτος αδυνατεί να στηρίξει οικονομικά τις 
δραστηριότητες του ΠΜΣ στη Βέροια, όπως σεμινάρια μετεκπαίδευσης καθηγητών 
μέσης εκπαίδευσης του Νομού κ.α. και ως εκ τούτου είναι αδύνατη και η υπογραφή της 
σχετικής προγραμματικής σύμβασης. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο ν’ αποφασίσει: 
1. Την προσωρινή αλλαγή του τόπου διεξαγωγής των μαθημάτων του ΠΜΣ στην 

«Επιστήμη του Διαδικτύου» στην αίθουσα του μεταπτυχιακού του εργαστηρίου 
υπολογιστών του Τμήματος Μαθηματικών ΑΠΘ. 

2. Τη μη συμμετοχή του Δήμου Βέροιας στα έξοδα λειτουργίας και των 
προγραμματισμένων δραστηριοτήτων του ΠΜΣ κατά το τρέχον διδακτικό έτος. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Νεστορόπουλος: Στο χώρο που διεξάγεται το πρόγραμμα ποιος θα είναι εκεί και 

πως θα συντηρείται ο χώρος αυτός; 
Πρόεδρος: Στο χώρο αυτό λειτουργούν δύο τμήματα του Σχολείου Δεύτερης 

Ευκαιρίας.  
Ένα κλιμάκιο από το ΙΔΕΚΕ ήρθε και ζητά να μας παραχωρήσουν και τα κινητά 

μέρη και τον εξοπλισμό, αλλά εμείς ζητούμε να μας παραχωρηθεί και η χρήση του 
κτιρίου, γιατί το παραχωρήσαμε το έτος 2004 για τη λειτουργία του Κ.Ε.Ε., του οποίου η 
λειτουργία έχει σταματήσει.  

Είναι θετικό το Υπουργείο στο να μας απαντήσει και το κτίριο να επιστρέψει στο 
Δ.Βέροιας, από τη στιγμή που δεν υπάρχουν προγράμματα στο Κ.Ε.Ε.  

Γιαννουλάκης: Υπάρχει και το τμήμα που λέει για τη δαπάνη 2.000€ όμως. 
Δήμαρχος: Έχουμε μιλήσει γι’ αυτό και το έχουμε λύσει. Δεν θα υπάρξει δαπάνη. 
Κούτρας: Το μεταπτυχιακό αυτό πρόγραμμα είναι πράγματι πολύ σημαντικό, 

όπως έχει αναφερθεί και σε προηγούμενες συνεδριάσεις.  
Το σωστό είναι να παραμείνει στη Βέροια. Προσωρινά μπορεί να πάει στη 

Θεσ/κη, με την προϋπόθεση ότι πρέπει να είμαστε σίγουροι νομικά ότι θα επιστρέψει στη 
Βέροια. Για να μη το χάσουμε και πούμε ότι δεν το προσέξαμε. 

Δεύτερο ζήτημα. Επειδή ξεκίνησε τώρα και είναι δωρεάν η παρακολούθηση του 
μεταπτυχιακού, θα ήθελα να μας ενημερώσουν οι νομικοί αν μπορεί να γίνει 
τροποποίηση του μεταπτυχιακού, ώστε να πληρώνουν οι συμμετέχοντες στο 



μεταπτυχιακό πρόγραμμα. Ο αριθμός των σπουδαστών είναι 15 άτομα που δεν είναι δα 
και μεγάλος αριθμός. Να πληρώνουν κάθε εξάμηνο 500-600€, ποσό που πληρώνουν όλοι 
όσοι παρακολουθούν μεταπτυχιακά προγράμματα στον Ελληνικό χώρο. Δε συζητώ για 
αυτό που γίνεται στην υπόλοιπη Ευρώπη που είναι πολλαπλά υψηλότερα τα δίδακτρα.  

Ρωτώ λοιπόν αν μπορεί το πρόγραμμα που θα ξεκινήσει την επόμενη χρονιά να 
προβλέπει την καταβολή διδάκτρων από τους σπουδαστές. Μόνο έτσι θα μπορέσουμε, 
χωρίς την οικονομική στήριξη του Δήμου, να το διατηρήσουμε στη Βέροια.  

Πρόεδρος: Θα ήθελα να κάνω ένα μικρό σχόλιο, αν μου επιτρέπετε.  
Αν τεθεί το θέμα έτσι, γιατί το πανεπιστήμιο να έχει εδώ την έδρα του; Θα 

πληρώνουν οι φοιτητές και θα πάει στην έδρα του Πανεπιστημίου.  
Θα πρέπει να αλλάξει όλη η συστατική πράξη του μεταπτυχιακού προγράμματος.  
Το στηρίζει ο Δήμος, δεν παίρνει τίποτε πίσω ο Δήμος, γιατί είναι πολύ 

σημαντικό. Εδώ υπάρχει ένας από τους τέσσερις ερευνητικούς κόμβους παγκοσμίως στην 
επιστήμη του διαδικτύου. Καλά είναι όλα αυτά αλλά θα πρέπει να υπάρχει δυνατότητα 
στήριξης.  

Κούτρας: Σαν μια εναλλακτική λύση, αυτό που θα πρότεινα είναι αν θέλουν οι 
φίλοι μας οι Πανεπιστημιακοί να το κάνουν αμισθί. Επειδή βρισκόμαστε σε οικονομική 
κρίση, ας κάνουν κι αυτοί μια προσφορά στην κοινωνία και την Ελλάδα. 

Πρόεδρος: Θα έχουμε το χρόνο, μέχρι το επόμενο ακαδημαϊκό έτος, να έρθουν 
εδώ οι εκλεκτοί επιστήμονες και να κάνουμε μια κουβέντα. 

Δήμαρχος: Στη διάρκεια αυτών των συζητήσεων, γιατί έγιναν πολλές κουβέντες 
για αυτό το ζήτημα, ειπώθηκε και αυτό από τους καθηγητές, ότι θα μπορούσαν να το 
κρατήσουν χωρίς να πληρώνονται, προσφέροντας αμισθί την εργασία τους. 

Πρόεδρος: Εδώ να προσθέσω ότι κι ο Πρόεδρος του Μαθηματικού Τμήματος 
ζητά την απόφασή μας. Έχουν την ίδια άποψη, για το πώς πρέπει να διαχειριστούμε αυτή 
την πρόσκαιρη αδυναμία του Δήμου. Έχει έρθει αυτοπροσώπως ο  Πρόεδρος του 
Μαθηματικού Τμήματος και συζητήσαμε το θέμα. 

Κούτρας: Πρόσκαιρη αδυναμία; Εδώ μιλάμε ότι μπορεί να έχουμε για μια 
δεκαετία το πρόβλημα.  

Δήμαρχος: Περιμένουμε κάποια στιγμή ανταπόκριση κι από τους χορηγούς.   
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-12-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 154 και 536/2009 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Το με αρ. πρωτ. 54698/18-10-2012 έγγραφο του Τμήματος μαθηματικών του Α.Π.Θ. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 
96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει: 
Α) Την προσωρινή αλλαγή του τόπου διεξαγωγής μαθημάτων του Π.Μ.Σ. στην 

«Επιστήμη του Διαδικτύου» για το ακαδημαϊκό έτος 2012-2013, στην αίθουσα 
μεταπτυχιακού του εργαστηρίου υπολογιστών του Τμήματος Μαθηματικών Α.Π.Θ. 

Β) Τη μη συμμετοχή του Δήμου Βέροιας στα έξοδα λειτουργίας και των 
προγραμματισμένων δραστηριοτήτων του ΠΜΣ στην «Επιστήμη του Διαδικτύου», κατά 
το τρέχον ακαδημαϊκό έτος 2012-2013. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  789/2012 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Δ. Κουλουριώτης  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-1-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 


